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Abstract (en)
[origin: US4620074A] A contact arrangement comprising two cup-type contacts having hollow-cylindrical contact carriers arranged coaxially with
each other and having slots inclined in the same sense to the longitudinal axis of the contact arrangement. The slots act as a coil for generating
a magnetic field for minimizing arc currents. The condition <IMAGE> is met in a range of the outside diameter D of the contact carriers of from 60
to 150 mm, a predetermined height HT of the contact carriers, a number s of the slots and an azimuth B of the slots. With this design, a contact
arrangement with an axial magnetic field of at least 3.5 uT/A is obtained.

Abstract (de)
Die hohlzylindrischen Kontaktträger (6, 8) von zwei koaxial zueinander angeordneten Topfkontakten (2, 4) enthalten gleichsinnig zur
Achse (5) geneigte Schlitze (22, 24) und sind jeweils mit einer Kontaktplatte (26, 28) versehen. Erfindungsgemäß ist in einem Bereich des
Außendurchmessers D der Kontaktträger (6, 8) von 60 bis 150 mm mit einer vorbestimmten Höhe HT der Kontaktträger (6, 8) und einer Anzahl s der
Schlitze (22, 24) sowie mit einem Azimut β der Schlitze (22, 24) die Bedingung (8 + 0,1 D mm + 3 <D>s<mm>)°<= β <= (150 - 0,5 D/mm)° erfüllt.
Mit dieser Gestaltung erhält man eine Kontaktanordnung mit einem axialen magnetfeld von mindestens 3,5 µT?A.
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